
 

MØTEREFERAT 
IGANGSETTING AV MØTET 

Styret i Maikollen Huseierforening avholder møte #1 i 2021 Online den 7/4. Deltakerne Johan Bengte, 

Monique Myklevoll Orveland, Bent Haughem, Helge Simonsen, Stein Torsvik og Margaret Letnes 

Neste møte blir den 28/4-2021 kl 20.00 online 

RAPPORTER 

Hvert styremedlem presenterer løpende hendelser fra respektive ansvarsområde 

JOHAN BENGTE (STYRELEDER, INTERNETT OG TV, VAKTHOLD OG LEKEPLASS) 

 Grunnet snøsmelting har det blitt skader på lekeplassen i vinter. Befaring blir gjennomført denne 

uken og forventer svar ila kort tid. Saken er meldt inn som en garantisak. 

 Johan kontakter sikkerhetsgruppen for å få frem avtalen som foreligger mellom oss og dem. Hva kan 

vi forvente, % på privat avtale, avtaleperiode med mer skal avklares og reforhandles. 

STEIN TORSVIK (KASSERER) 

 Stein ringer utbygger på GB204 for å informere om kontingenten og hva som inngår. Øvrige beboere i 

området betaler og styret ser ingen grunn til at ikke den nye adressen også deler på felles kostnader 

koblet til vei, snø, sikkerhet, grus, lekeplass og andre goder. 

 Stein ser igjennom Styrenett som er en tjeneste levert av Vellenes fellesorganisasjon vi nylig inngikk 

avtale med. Stein har i oppgave å undersøke om vi kan vi bruke deres løsning for register, økonomi 

med mere. 

MONIQUE MYKLEVOLL ORVELAND (RODER) 

 Befaring fastsatt til den 28/4 kl:18.00. Monique informerer rodeledere. 

 Dugnad gjennomføres som vanlig den 5/5 med start 17.00 

 Johan bestiller farligavfallsbeholder fra oslo kommune 

 Helge bestiller 2 containere og bark 

 Fartshumper inspiseres på befaringen 

 Store lekeplassen inspiseres ekstra vedrørende sklie og bord/benker 

HELGE SIMONSEN (VEI)  

 I år skal vi konkurranseutsette SUMO på feiing da det var en stor utgift i 2020. Planlagt feiing er 

dagen etter dugnad. 

 Johan kontakter Vellenes fellesorganisasjon og spør om lovgivning vedrørende fartsdumper 

 Helge tar en runde med SUMO for å få på plass en tydelig brøyteavtale. Ny avtale skal inneholde 

tydelig informasjon om hvor man skal brøyte, hvor ofte, hvor snø skal plasseres og «kvaliteten på 

brøytingen – noe vi opplever gått ned de siste par årene. 

BENT HAUGHEM (HJEMMESIDE) 

 Bent ser på Styrenett sin løsning for offentlig hjemmeside. 

MARGARET LETNES (GRESSKLIPPING) 

 Avventer til neste møte og planlegge gressklipping 

 



 

Side 2 

LØPENDE OPPGAVER 

#1  

Beboer har meldt inn ønsket flytt av sklie på store lekeplassen. Svar til beboer er at dette tas opp ved dugnad, 

våren 2021. 

#2 

Lekeplassen har fått skader under vinteren, SUMO er på befaring 9e april for å se på saken. Styret ser på dette 

som en reklamasjon. 

#3 

Tore Strøm ønsker en gjennomgang av områdets fartsdumper da han syns disse er for høye.  

 


